
     

 

 
 

Z Á P I S 
  

 z jednání kolegia děkana  
             dne 10. června 2015 

 
 
Přítomni: 

 
 
doc. Trojovský, dr. Musílek, prof. Bílek, doc. Kříž, doc. Hubálovský, doc. 
Musílek, doc. Bednařík, prof. Milková, dr. Radocha, dr. Kühnová, Ing. 
Kostrová, doc. Vítek 

Hosté:  
Omluveni: 
 

Prof. Slabý, dr. Kuneš 

Program: 1) Informace z kolegia rektora  
2) Informace z referátu vědy  
3) Informace z oblasti studijní  
4) Informace z referátu zahraničí  
5) Ekonomické záležitosti  
6) PR záležitosti 
7) Různé 

 

Pan děkan doc. Trojovský zahájil zasedání kolegia děkana. 
 
 
K bodu 1) – Informace z kolegia rektora 

 Ing. Klik oslovil tajemnice fakult a požádal je o vyjádření k otázce fakultního pojetí 

výpočtu rozpočtového provizoria dle stávajícího znění Statutu s případnými 

nejasnostmi. 

 Pan děkan doc. Trojovský sdělil, že v materiálech kolegia rektora je zveřejněn ceník 

externí autodopravy, byly osloveny 3 firmy. 

 Proběhla změna v Kolektivní smlouvě, byl vydán dodatek, týkající se odměňování 

pracovníků při dosažení akademických titulů Ph.D., doc. a prof. 

 Z IRP 2016 bude hrazena rekonstrukce počítačových sítí na UHK, dále některé 

studentské výjezdy.  

 Pan rektor potvrdil rezignaci prof. Slabého na funkci prorektora pro tvůrčí činnost a 

vnější vztahy k 30. červnu 2015. Rektor jmenoval do funkce prof. Kamila Kuču, 

současně jmenoval statutární zástupkyni prorektorku dr. Moniku Žumárovou. 

 Dr. Tikovský sdělil informace ke Dni univerzity – srazu absolventů. 

 Pan prorektor dr. Grulich sdělil, že operátorem mobilních telefonů zůstává T-mobile. 

 Prof. Hynek upozornil, že probíhají kontroly finančního úřadu na ukončené projekty EU. 

     

  



 

K bodu 2) – Informace z referátu vědy 

Pan proděkan doc. Kříž informoval o navrhovaných změnách v metodice hodnocení RIV. 

Metodika platná pro roky 2013-2015 bude prodloužena do roku 2016, roky 2015 a 2016 

budou hodnoceny společně v roce 2016.  Informoval o čerpání provozních prostředků 

výzkumných týmů, katedry mají danou určenou finanční částku. Její nepřekročení je nutné 

hlídat už na katedrách. Pro administrativu ohledně rychlých peněz bude stanoven 

harmonogram – budou stanoveny termíny pro odevzdávání podkladů a vyplácení peněz. 

Dále upozornil vedoucí kateder na rektorský výnos č. 7/2014. Dle tohoto výnosu by všichni 

zaměstnanci, jež se účastní vědecké práce, výzkumu a vývoje měli být poučeni o ochraně 

duševního vlastnictví a toto poučení stvrdit svým podpisem přílohy číslo 4 zmíněného 

výnosu. 

 

K bodu 3) – Informace z oblasti studijní 
Pan proděkan dr. Musílek sdělil, že je evidována jedna přihláška na studium v AJ, a to na 

obor Systematická biologie a ekologie. Pokud bude uchazeči nostrifikováno střední vzdělání, 

počítáme s tím, že bude přijat a nastoupí ke studiu. Dále informoval, že CIT nabízí možnosti 

přejít na novou verzi Office 365, budou k tomuto probíhat školení. Na červnové termíny je 

možno se hlásit přes webový formulář, budou vypsány také zářiové termíny. Kolegium 

děkana odsouhlasilo instalaci verze Office 2013 s propojením na Office 365 na všechny 

počítače Přírodovědecké fakulty. Konstatoval, že na návrh pana děkana bude zahájeno 

disciplinární řízení s jedním studentem z důvodu plagiátorství. Doporučuje ke kontrole 

plagiátů využívat stránky www.odevzdej.cz. Na stránkách www.theses.cz jsou vystaveny 

práce obhájené po 1. lednu 2015, a to včetně posudků vedoucího práce a oponenta.  Od 

1. července 2015 vstupuje v účinnost nové rozhodnutí děkana 04/2015 Metodické pokyny 

pro vypracování a obhajoby vysokoškolských kvalifikačních prací. Dny otevřených dveří 

v akademickém roce 2015-2016 budou v pátek a sobotu 15. a 16. ledna 2016. 

 
 
K bodu 4) – Informace z referátu zahraničí 
Pan proděkan prof. Bílek poděkoval členům vedení PřF, vedoucím kateder a pracovníkům 

děkanátu za zaslaná data pro zpracování  Výroční zprávy o činnosti PřF UHK za rok 2014. 

Informoval o výsledcích výběrového řízení na studentské výjezdy do zahraničí v rámci 

programů Erasmus Plus a IRP. Obsazeny jsou prozatím všechny nabízené výjezdy, ale 

nejsou žádní náhradníci. Z toho plyne v rámci programu Erasmus Plus vysoká 

pravděpodobnost vyhlášení druhého kola výběrového řízení na podzim roku 2015, kdy bude 

vyhlášeno i výběrové řízení na výukové pobyty a stáže akademických a administrativních 

pracovníků fakulty. V rámci programu Erasmus Plus byla uzavřena nová smlouva s Ruhr 

University v Bochumi, prozatím na obor učitelství chemie.  

 

http://www.odevzdej.cz/
http://www.theses.cz/


K bodu 5) – Ekonomické záležitosti  
- Paní tajemnice Ing. Kostrová sdělila, že 3. 6. nebyl AS UHK schválen rozpočet UHK na 

rok 2015, nadále tedy součásti hospodaří podle rozpočtového provizoria, tzn. je 

nutné dodržet kvartální limity čerpání finančních prostředků. Okomentovala návrh 

rozpočtu fakulty a rozdělení neinvestičních prostředků katedrám, který bude zaslán 

AS PřF k projednání dne 16. 6. 2015. V tuto chvíli je postaven na závěrečných číslech 

zaslaných kvestorem dne 20. 5. 2015. Meziroční pokles fakulty v ukazateli A+K činí 

6,4 %. V ukazatelích A+K+IP činí celkem 5,9 %. Jednání ve vedení UHK proběhne 

12. 6., v případě změny konečných volných zdrojů pro tvorbu rozpočtu fakulty bude 

sníženo, případně zvýšeno zapojení fondu provozních prostředků.  

- V rámci kvartálního limitu bylo možné ve výplatním období 5/2015 vyplatit odměny 

za impaktované publikace dle Rozhodnutí děkana 8/2013, a to za období 1 – 5/2015. 

Oddělením pro vědu budou katedrám předloženy děkanátní termíny sběru 

požadavků na vyplacení odměn (6-12/2015) za tyto publikace tak, aby bylo možné 

zajistit administraci těchto návrhů vzhledem k daným měsíčním termínům na 

rektorátě.  Tyto termíny budou závazné také pro návrhy odměn z jiných zdrojů 

(projekty, doplňková činnost).  

- Na intranetu - v sekci OVZ:  https://www.uhk.cz/cs-CZ/Univerzita-Hradec-Kralove-

/Centralni-pracoviste/Oddeleni-verejnych-zakazek/Dokumenty.aspx  je k dispozici 

aktualizovaný metodický pokyn k zadávání veřejných zakázek.  

- Katedra biologie dosud nedodala sběr požadavků na výběrové řízení laboratorních 

přístrojů a zařízení z projektů a přidělených investičních zdrojů.  Tajemnice požádala 

pověřeného zástupce katedry o urgentní vyřešení v koordinaci s kolegou Vejvodou a 

oddělením veřejných zakázek. 

 

 

K bodu 6) – PR záležitosti  
Bc. Lankašová sdělila, že katedry program na Den univerzity dodaly, ještě je nutno upřesnit 

informace ohledně místností a přítomných vyučujících. Toto bude aktualizováno koncem 

srpna. Požádala vedoucí kateder, aby byli více aktivní při zasílání informací na web (aktuality, 

podařilo se nám). 

 
K bodu 7) – Různé 

 Prof. Bílek upozornil, že není možné, aby pracovníci vyjížděli na zahraniční cesty bez 

řádně vyplněného a podepsaného Návrhu na vyslání. Studenti Návrh nevyplňují, 

dokládají potřebné doklady. 

 Doc. Kříž sdělil, že základní deska u nové budovy je již hotová. 

 Doc. Musílek se dotázal, jak se bude řešit SV Mgr. Vargové. 

 Doc. Hubálovský pozval přítomné na závěrečnou konferenci projektu VeNaDo, která 

se koná příští čtvrtek 18. 06. 2015 v aule PdF. 

 Doc. Musílek sdělil, že na webu jsou neaktualizované informace u studijních oborů. 

https://www.uhk.cz/cs-CZ/Univerzita-Hradec-Kralove-/Centralni-pracoviste/Oddeleni-verejnych-zakazek/Dokumenty.aspx
https://www.uhk.cz/cs-CZ/Univerzita-Hradec-Kralove-/Centralni-pracoviste/Oddeleni-verejnych-zakazek/Dokumenty.aspx


 Doc. Musílek sdělil, že další Science café bude v říjnu 2015. 

 Bc. Lankašová sdělila, že s přechodem na elektronické výplatnice je nutno do DPP 

a DPČ psát emailové adresy. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová    doc. RNDr. PaedDr. Pavel Trojovský, Ph.D.  
děkan PřF 


